

Customer Notice 乘客通告

* C 2 O 2 2 O O O 7 5 A O 2 *

C202200081a02_ODN

發佈日: 2022年2月18日 張貼至: 直至另行通告

<u>路線 Route 48</u> <u>臨時縮短路線(不往返海洋公園)</u> Temporary Truncation (Omit Ocean Park)

因應海洋公園暫停開放,路線 48 由 2022 年 2 月 19 日 (星期六) 起,逢星期六、日及公眾假期臨時縮短路線至深灣,暫停往返海洋公園,直至另行通知。詳情如下:

Due to the temporary closure of Ocean Park, services of route 48 will temporarily truncated to Sham Wan (<u>omit Ocean Park</u>) on Saturdays, Sundays and Public Holidays with effective from 19 February 2022 (Saturday) until further notice. Details as follows:

● 原往海洋公園之班次,將改以深灣為終點站,不前往海 洋公園。

Departures to Ocean Park will be terminated at Sham Wan, omitting Ocean Park.

● 原由海洋公園開往華富之班次,將改由深灣開出,並調整開出時間,上述路線位於警校道之巴士站亦停用。
Departures from Ocean Park to Wah Fu will be departing from Sham Wan, with adjustment on departure time. Bus stop of the captioned route at Police School Road will be suspended.

不便之處,敬請原諒。

We apologize for any inconvenience caused.

營運部(港島) 啟
Operations Department (Hong Kong Island)
BW/acc

